

Vente discrète

By Velvet-concept

L'esprit du Bien ®

Pièces	5 Pièces
Superficie	143 m²
Référence	2955
Prix	1 995 000 €

St-Raphaël

Appartement à vendre (83700)

Je vous propose dans une petite résidence neuve avec piscine, au calme absolu, vue mler et résidentiel, proche des commodités et des plages, ce magnifique Appartement de 4/5 pièces en duplex, superbe séjour donnant sur une belle terrasse avec coin repas, ainsi qu'un toit-terrasse solarium de 75 m² avec jacuzzi. Sous-sol aménagé, garage, parking. Ce bien d'exception est équipé d'un ascenseur privé desservant tous les niveaux. A visiter! Contact : Anna +33 6 10 99 45 90

flats with swimming pool, in absolute peace and quiet, in tFor discreet sale, I am offering this magnificent 4/5-room duplex villa-apartment in a pretty new residence of just 3 he residential area of Boulouris, close to amenities and beaches. It has a lovely 71 m² terrace with bio-climatic pergola and dining area, as well as a 75 m² solarium roof terrace with jacuzzi. This exceptional property has a private lift to 2 levels, a finished basement, a garage and a parking space. Are you interested? Please contact me! Anna +33 6 10 99 45 90Translated with (free version)

VELVET CONCEPT

3 rue de la République - 06410 VALBONNE

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





www.maisonsetappartements.fr

